

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Construction and Functional Assessment of a QC Specific Gene Expression System in *Arabidopsis thaliana***  
(拟南芥静止中心细胞特异性基因表达系统的构建及功能验证)

Y. Q. CHEN, H. H. YAN, Y. J. CHEN, L. H. CHEN, T. WANG, H. M. ZHANG.....181

**A Study Review of the Biological Effect and Preparation of Cannabidiol**  
(大麻二酚的生物学功效与制备研究)

Z. B. HAN, K. J. QI, S. F. WANG, X. L. CHANG.....190

**Leaves of *Amomum villosum* Lour. Produce More Volatile Terpenoids Induced by Disease**  
(阳春砂叶片受病害诱导产生更多的挥发性萜类)

J. S. WEI, Y. FU, M. LI, H. Y. ZHAO, J. F. YANG.....196

**Effects of Plant Growth Regulators and Physical Treatments on Seed Germination of Oregano (*Origanum vulgare* L.)**  
(植物生长调节剂和物理处理对牛至种子萌发的影响)

Q. Y. LU, D. CAI, Z. P. XU, X. B. LIU, S. Z. LV, H. FAN, B. XU.....204

**Differential Impacts of *WOX5* Overexpression and Colchicine Treatments on Columella and Lateral Root Cap Cells in *Arabidopsis thaliana***  
(*WOX5* 过量表达和秋水仙素处理对拟南芥根冠柱细胞与侧根冠细胞的影响差异)

Y. J. CHEN, H. H. YAN, L. H. CHEN, T. WANG, H. M. ZHANG.....212

**Cultivation Technology of Overwintering Greenhouse Strawberry in Heilongjiang Province**  
(黑龙江省越冬温室草莓栽培技术)

Y. T. CHEN, Z. M. LIU, X. M. JIANG.....218

**The Characteristics and Genetic Analysis of Awn in Haidao86**  
(海稻 86 芒性状特点及遗传分析)

P. C. LV, W. WANG, T. G. QU, W. T. HE, Y. T. LIU, X. H. ZHANG, Y. C. HE, Z. J. SONG, D. T. CAI.....222

**Optimization of Supercritical Carbon Dioxide Extraction of Oil from *Magnolia officinalis* Seeds with Response Surface Methodology**  
(响应面法优化超临界 CO<sub>2</sub> 流体萃取厚朴种子油)

L. Y. ZHOU, Y. H. ZHANG.....231

**Hybrid Purity Identification of Liyouza No. 3 in *Bassica napus***  
(甘蓝型油菜利油杂 3 号杂种纯度鉴定)

S. Y. ZHOU, X. ZHANG, D. XIONG, L. XIONG, Q. B. HE, Y. LI, P. W. LIU.....240

**Study on the Extraction Mechanism of Bamboo Flavonoids by Ultrasonic-Microwave Synergistic Extraction**

(超声微波协同提取竹黄酮类化合物的机理研究)

Y. Y. TANG, X. WEI, Y. ZOU, Y. Z. CHEN, C. H. MA.....247

**Overview of Dust-Retention Mechanism and Influencing Factors of Plant Leaves**

(植物叶片滞尘机制及影响因子研究综述)

Y. S. SONG, J. GAO, Q. SHEN, X. K. WANG, X. SUN.....256

**Investigation and Analysis on Wild Asteraceae Plants in Henan Province Area of Tai-Hang Mountain**

(太行山河南境内野生菊科植物调查分析)

M. D. MA, L. W. JIANG, X. T. ZHAO.....262

**Distribution of Mycorrhizal Fungi in Poplar Communities in Jilin Province**

(吉林省杨树群落中菌根真菌资源分布)

D. W. ZHANG, Y. F. ZHANG, S. C. LI, L. M. PAN, Y. Y. PAN.....278

**The Main Active Ingredient and Its Function and Detection Method of *Coreopsis tinctoria* Nutt.**

(雪菊主要活性成分及其功能与检测方法研究进展)

M. D. MA, M. Q. MA, X. T. ZHAO.....286

**Transcriptome Analysis of the Effect of Cutting Age on Adventitious Root Formation of *Populus***

(插穗年龄对毛白杨不定根形成影响的转录组分析)

Z. Q. TIAN, H. H. HONG, X. Y. KANG, X. F. WANG, H. XUE.....293

**Study on the Microwave-Assisted Extraction of Essential Oil from *Cinnamomum longipaniculatum* with Deep Eutectic Solvents**

(低共熔溶剂微波辅助萃取油樟精油及抗氧化特性分析)

J. M. SHI, T. T. LI, S. Z. SONG, Y. Y. ZI, C. H. MA.....307

**Research Status of Germplasm Resources and Its Introduction and Cultivation of *Coreopsis tinctoria***

(雪菊种质资源及其引种栽培研究现状)

M. D. MA, M. Q. MA, X. T. ZHAO.....319

**Diversity and Characteristics of the Seed Plants in Oolong Mountain National Geopark of Hunan Province**

(湖南乌龙山国家地质公园的种子植物多样性及特点)

Y. XIAO, D. K. TIAN, C. H. XIANG, Z. H. XIANG, X. C. ZHANG, H. XIANG, C. ZHANG, G. X. CHEN.....324